
NOVICE IZ
KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

BESNICA
- Maja je bil na MaJem vrhu sestanek

o problematiki vodovoda Mali vrh-Prež-
ganje. Rezultati so že vidni. Občina je
izdala lokacijsko dovoljenje oz. doku-
mente. Dela se bodo začela, če bo šlo vse
po sreči. v avgustu letos.
DOLSKO

- V juliju bo imelo prostovoljno gasil-
sko društvo Senožeti 70-letnico svojega
obstoja. Proslava bo 17. 7. popoldne pred
gasilskim domora v Senožetih in nanjo ste
vljudno vabljeni.

DUŠAN KVEDER-TOMAŽ
- Ker so novice iz njihove KS v Naši

skupnosti premalokrat objavljene ali pa jih
sploh ni, so v tajništvu zelo razočarani.
Zato tokrat glavnemu in odgovornemu
uredniku pošiljajo le lepe pozdrave in pre-
mišljujejo. kako je z neodvisnim novinar-
stvom v na.fi ohčini.
JOŽE MOŠKRIČ-CIRIL

- Na sedežu KS potekajo obnovitvena
dela. Popravljajo streho, žlebove. kanale.
fasado in okna. Nekaj denarja za obnovo
je KS prihranila od lastne dejavnosti, ne-
kaj dela pa bo opravljeno udarniško.

- Krajani so veseli, da se je nekaj de-
narja namenilo za nakup kosilnice. Sose-
ska je s pokošeno travo veliko lepša. Fant,
ki upravlja s kosilnico, je prizadeven, zato
se mu zahvaljujejo.
MOSTE-SELO

- Svet KS bo storil vse. da se na Parti-
zanski in Pod ježami zmanjša hitiost vož-
nje z ustavljalci-grbinami.

- Pospešeno poteka povezovanje
z Energetiko Ljubljana glede plinifikacije-

toplifikacije KŠ. Kmalu bo o tem na te-
renu izpeljana anketa. s katero bodo zbrali
želje in ugotovili potrebe krajanov. Odziv
nanjo mora biti vsaj 60%, da se bodo lotili
dela.

- ZZB NOB Moste-Selo je uvedla
uradne ure. Ima jih na sedežu KS vsako
prvo in tretjo sredo v mesecu med 9. in 12.
uro.

- Dostava na Tržnico Moste še vedno
poteka ob katetem koli času ves dan
z vsemi mogočimi vozili. To pa zelo moti
obiskovalce tržnice in bližnje stanovalce.
Moteče pa je tudi še kaj drugega. zato bo
Svet KS v kratkem povabil njene predstav-
nike na sestanek in jih pozval k urejanju
razmer.

- Krajani so hvaležni izvršnemu svetu
občine, zlasti sekretariatu za družbene de-
javnosti in g. Kramžarju osebno, za uredi-
tev edine športne površine v K S - telova-
dišča za gimnazijo.

- Na področju KS uspešno deluje avto-
šola JAGUAR. ki nudi ugodne pogoje in

kvaliteten pouk. Kdor želi postati voznik,
naj pokliče 445-982 (najbolje zvečer).
NOVE FUŽINE

- Najpomembnejša dogodka sta bila
javna razgrnitev in javna obravnava PUP-
ov za območje urejanja MS-5/2 Nove Fu-
žine-del. pripombe na osnutke kažejo. da
so v precejšnjem nasprotju z zahtevami in
željami krajanov, vsaj kar zadeva predla-
gano dodatno pozidavo soseke.

- S sklepanjem najemnih pogodb za
uporabo javnih površin se postopoma
ureja problematika gostinskih vrtov, ki so
postavljeni vsevprek in na črno.

- Med poletjem bo vsak dan (razen so-
bote in nedelje) organizirano počitniško
varstvo za šolarje od 1. do 4. razreda OŠ.
Pričelo se bo ob 8. in bo trajalo do 14. ure.

- Vsak ponedeljek med 13. in 15. uro je
na KS krajanom na voljo republiški posla-
nec dr. Lev Kreft, vsak prvi ponedeljek
v mesecu raed 16. in 18. uro pa poslanka
Danica Simšič. Pokličete ju lahko tudi po
telefonu 106-349. Poslanca Toneta Ander-
liča in Andreja Lenarčiča Se pričakujemo.

- Svetovalnica Fužine za otroke, mla-
dostnike in odrasle, za družinske partner-
ske in druge odnose je odprta ob torkih
med 9. in 12. tei 16. in 19. uro. Kličete pa
lahko tudi po telefonu 106-706.

- OŠ Martina Krpana je 18. 6. prazno-
vala 10. obletnico obstoja. Ob tej priložno-
sti je priredila razstavo o oblikah dela s šo-
larji in njihovih izdelkov s kulturnim pro-
gramom. OŠ Nove Fužine pa je 22. 6.
organizirala dan šole, ki je že tradicionalna
prireditev.

- KS se zahvaljuje Mestnemu sekietari-
atu za izobraževanje. razisk., kulturo in
šport za 4 nove table in koše na košarkar-
skem igrišču Brodarjevega in Rusjanovega
trga. Prejšnje koše so razbili neznani ob-
jestneži.

- Pohvaliti pa je treba tudi Javno po-
djetje Rast, ki je začelo postopoma obnav-
ljati igrala na javnih površinah.
P O U E

- V soboto. 3. 6.. bo v Slapah pred
gasilskim domom veselica ob prazniku
krajevne skupnosti. Srečanje bodo pripra-
vili gasilci. Za pijačo in jedačo bo poskrb-
ijeno, zato so vabljeni vsi krajani, da se
malo pogovorimo in poveselimo.

- Na igrišču ob osnovni šoli je potekalo
evropsko prvenstvo B skupine v baseballu.
Tekme so bile zelo zanimive. tako da je bil
obisk gledalcev dober.

- Svet KS je znova obravnaval pro-
metne probleme Rjave ceste. Želja vseh
je. da bi uredili prehiter promet z zaviralci.
Obravnavan je bil tudi projekt za ureditev
spodnje peš poti v Slapah.

- Krajane vabimo, da si pravočasno pri-
skrbijo med domačih čebelarjev, pri kate-
rih je zagotovljena visoka kakovost. Po-
poldne pokličite 486-417.
ZADVOR

- Občina je izdala lokacijsko dovoljenje
za gradnjo nove pošte v Zadvoru.

Zbrala in uredila
KS Moste-Selo


